



May 28, 2021

Employment Opportunity: Scientist Molecular Biology or Biochemistry

Azitra Inc.

500 Boulevard Cartier O, Laval, QC H7V 5B7

Azitra Inc. is a clinical stage biotechnology company that leverages its extensive knowledge of proteomics, genetic engineering and the skin microbiome to discover and develop novel products for the treatment of skin conditions and diseases. The company has a research laboratory that specializes in bioanalytical method development, formulation and protein/natural product isolation within the CQIB facility in Laval, QC, Canada. The company is looking to hire a full-time Scientist in Molecular Biology or Biochemistry to advance the discovery and development of live biotherapeutic products.

The candidate will have an MSc with 5+ years of experience or a PhD in Molecular Biology, Biochemistry, or Immunology. Key aptitudes include the ability to tackle new challenges and to learn new techniques in a dynamic research environment, strong organization and communication skills, experience in working under sterile conditions, the ability to conceptualize and develop ex vivo models, experience with immunodetection by ELISA as well as basic Biochemistry practical experience and knowledge such as protein handling, extraction from biological matrices and enzymatic activity assays in medium throughput. Practical experience Microbiology (bacterial handling will be an added asset).

A flexible attitude to job roles as well as a willingness to contribute wherever needed, taking full ownership of their core responsibilities and being comfortable with evolving responsibilities relative to the company needs is required.

Azitra Inc would like to thank all applicants, however, only those selected for an interview will be contacted.

Contact: jobs@azitrainc.com

Azitra Inc.

21 Business Park Drive, Branford, CT 06405 USA
+1 203-646-6446 | www.azitrainc.com



28 May 2021

Opportunité d'emploi : Scientifique en Biologie Moléculaire or Biochimie

Azitra Inc.

500 Boulevard Cartier O, Laval, QC H7V 5B7

Azitra Inc. est une société de biotechnologie au stade clinique qui met à profit ses connaissances approfondies de la protéomique, du génie génétique et du microbiome cutané pour découvrir et développer de nouveaux produits pour le traitement des affections et maladies de la peau. La société dispose d'un laboratoire de recherche spécialisé dans le développement de méthodes bioanalytiques, la formulation et l'isolement de protéines / produits naturels au sein de l'installation CQIB à Laval, QC, Canada. La société cherche à embaucher un scientifique à plein temps en biologie moléculaire ou en biochimie pour faire progresser la découverte et le développement de produits biothérapeutiques vivants.

Le / la candidat(e) aura une maîtrise avec plus de 5 ans d'expérience ou un doctorat en biologie moléculaire, biochimie ou immunologie. Les aptitudes clés comprennent la capacité à relever de nouveaux défis et à mettre au point de nouvelles techniques dans un environnement de recherche dynamique. Il ou elle aura de solides compétences en organisation et en communication, une expérience de travail dans des conditions stériles, la capacité de conceptualiser et de développer des modèles *ex vivo*, une expérience avec l'immunodétection par ELISA ainsi qu'une expérience pratique de base en biochimie et connaissances telles que la manipulation des protéines, l'extraction de matrices biologiques et les tests d'activité enzymatique à débit moyen. Une expérience pratique Microbiologie (la manipulation bactérienne) sera un atout supplémentaire.

D'autres aptitudes, telles qu'une attitude flexible vis-à-vis son rôle professionnel, ainsi qu'une volonté de contribuer partout où cela est nécessaire, d'assumer pleinement leurs responsabilités fondamentales et d'être à l'aise avec l'évolution des responsabilités en fonction des besoins de l'entreprise, sont nécessaires.

Azitra Inc aimerait vous remercier pour votre candidature. Cependant, nous ne contacterons que les personnes sélectionnées pour une entrevue.

Contactez : jobs@azitrainc.com

Azitra Inc.

21 Business Park Drive, Branford, CT 06405 USA
+1 203-646-6446 | www.azitrainc.com